

CONTENTS

Pedagogy and Psychology

Wang Xiaomei On the Development of Cooperation between Chinese-Russian Boundary Universities.....	4
Khachaturova K.R. Teaching Adolescents: Historical Retrospective	10
Zhao Nannan Comparative Typology of Didactic Functions of Textbooks for General Music Education in Russia and China	14

Economic Sciences

Ilhom Sangin Formation of a Mechanism for Sustainable Development of Industrial Enterprises	19
Islamova A.A., Mugafina E.V. Assessment of the Degree of Pollution of Water Bodies in the Republic of Bashkortostan	25
Zahra Naderi, Bahram Amirahmadian The Iranian-Russian Cooperation in the Middle East Geopolitics	30

СОДЕРЖАНИЕ

Педагогика и психология

Ван Сяомэй О развитии сотрудничества китайско-российских приграничных университетов.....	4
Хачатурова К.Р. Обучение подростков: история вопроса.....	10
Чжао Наньнань Сравнительная типология дидактических функций учебников для общего музыкального образования в России и Китае	14

Экономические науки

Илхом Сангин Формирование механизма устойчивого развития промышленных предприятий.....	19
Исламова А.А., Мугафина Э.В. К вопросу об оценке степени загрязнения водных объектов в Республике Башкортостан	25
Захра Надери, Бахрам Амирахмадиян Особенности геополитического сотрудничества в контексте Ирано-Российских взаимоотношений	30